
P r g t o k ó 7 .  n r 3 / 9 A

z posledzenla KonisJl Kulturyr$Éwlaty I Sportu odbytego w dniu

7 grudnla 1990 roku,

Llsta obecnoÉcl w zalqczeniu do protokólu.

Porzqdek dzienny posfedzenia:

1 .Zatwierdzenle Protokólu z poptzednlego posiedzenla KomisJi.

2.Wybór wieeprzewodniczqcego i sekretarza KomlsJl.

S.hoblerny Szkoly SpecjalneJ nr 5 w JEdrzeJowle.

4. PrzejQcle przedszkoli p?zez Samorzqd.

5.Plan pracy KonisJi do koúca 1990 roku.
g.Wy¡loczynek zlnowy w okresle ferl l zinowyeh dla dzieci 1 mlodzie2y.

7. Sprawa blblioteki PubllczneJ.

Posiedzeniu przewodnlczyl L. Maksalon -przewodnlc:

-cy KonfsJl.Zapoznal z porzqdklen posiedzenS.arktóry Jednogloénle

w nieznlenioneJ formie zostal przyJqty pod obrady KouisJl"

A d . 1 . KonlsJa JednogloÉnle przYJQta protokól rc 2/9a

z poprzed,niego posiedzenia KonlsJi

Ad.2.Nie d.okonano wybonr ze wzglgÉu na zbyt, nlskq freh¡¡¡encJq radnych

-cztonków KonisJi .

Ad.3. u hoblemy Szlroby SpecJalneJ przed.stawi] Jei

dyrektof, p.K Plsarek.Szkotra obejmuJe placówkq w JqdrzeJowierEzkolq

?ycia w l{qglericu i 2 oddzlatry w lülichowle'Szko}a w Jgd.rzejowie

nieÉcl slq w staryurzruJnowanyn barakurw któryn prowadzone sq zaJEci

dydaktyczne.Budyne_k sz.koly mieszcza,cy siq przy ul.Przypkowsklego ies

w re¡noncle.Potrzeby regionu 14 ,jeé11 ehodzi o ksztalcenle dzieel

upoÉledzonyeh oq bardzo d.u2e i nawet renontowany budynek nle Jest ic

w stanle zaspokolé.Szkola powinna konlecznle posladaé lnternat,

stotóvkg.Aktualnle dzlecl doje2dáaJq. Jest nawet koniecznorícf4 jak

naJszybcleJ r:ruchomié oÉrodek dla tych dzfeei w godzirrych ¡rarunkach.

Jcst propozycJa przeJqcia d1a tej placówkt budynku po bylyn OHP.

S¡lrawa ta byla przedstawiona w Kuratorir¡m Oáriaty i liychowanla

w Kielcach 1 p.Burmistrzovl.

W tyn Jednyn budynku Bo2na zgronadzió wezystkie dzleci rr llczbie 112

Nle Jest ts llczba aktualnle pelnargdy2 z powodu wa¡r¡nkór lokalouich

dziecf zostá}y rozeslane do innych plaoówek.Bt¡Zo Jest dzieel sezeku-

Jqcyeh na tego typu placówkq.Rodzlce dzieci domagaJq siq tego tyBu

pLacówkl..-Nauczycfele tej szkoly zostall zredukowanirnimo 12 byl1 to

nauczycfefe z przygotowaniesr do pracy z dzieónf upoÉledzon]¡ni.
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Dyrektor K.Pisarek zvtrócll slq z proébq o poparcie Rady w uzyskanlu

budynku.Dyrektor L Maksalon wyrazil opln:iQ,tLe dzieci specjalnej

troskipowinny Ayó irzez spoleczeristwo dostrzegá.n€rSzkotra nr 5

w Jqd.rzejowie ma najgorsze warunkl ze wszystkich placówek tego typu

na terenie wojewód.ztwa kieleckiego i radomsklego.Dzieci te reknrtuiq

siQ ze Érodowlsk blednychrbezradnych.
. PrzeJQcie budynku po OHP u¡no2liwifoby stworzenie rrtlaÉciwych wan¡nków

d, o przeprowadzenl a procesu wychowawczo-dydaktyczne go oraz - resoc jali zi

cJf tych dzleel.Do teJ pory na renont budynku wydano 76 n1n zlotyvh.

Koszty remontu sq bardzo du2e.Budynek w Wqgleúcu Jest w dobrym

stanie.Pan Leksa Gustaw stwierdz! ! rbe pleniqdze na ten cel  bylyrale

nie zostaty wykorzystane.Zostaly natonlast wykorzystane na Olinpiadq

Mlodzle2y w 1989 rolqt w lnrocle 30 rnLn,zlotych.Byly probLeny z wykonsl

-t¡¡i¡n canl przeprolfadzanego renontu, Ás.T.Szlactita rozmawial

z p.Kuratoren Sygutenraby w ka2dyn wlgkszym mieÉcie etworzyé oÉrodkf

dla dzlecl  specJalneJ troskl .

NaJgorsza sytuacJa Jest w JqdrzeJowle.Sytuacja ta bqdzle sfQ

pogarszaó.

P.Pisarek roznawtal z p.Burmlstrzem na ten tenat.

W tej chwili nle no2na podjqó Zadnej decyzJi w sprawle budynln¡ po

OHP, gdy| nie na tytulu wlasnoÉci,DecyduJqc4 oplnig przedstawi

Rad.a MieJska.Kuratorlum jest w stanie zapl.aclé czynsz.DecyzJq o przy

-naniu budynku mo2e podjqó Rada Miejska i WoJewoda.

Wszyscy r¡ztonko¡eie KonisJi opüwledzteLi slQ za. przyznaniem budynku

OHP na potrzeby Szkoly SpecjlaneJ.

KonlsJa wnioskuJe o przyjgcie proJektu o zagospodarow¿luxlu budynku

przez, tzkotrq SpecJalnq.Budynek w lttqgLeúcu mógtrby przeJéé na uZytek

oplekl s¡loleczneJ. Jest to oblekt dobrze zagospodarolrany3boiskoread.,

s z kl arnl €, Przedezkol e .

Zastgpca dyrektora Szkoly SpecjalneJ p.Kosela zaproponowalaraby

vr adnlnistronanyn bud.ynku przy u1.hzy¡rkowsklego umieéefé Blbllotekq

Pedagogiczle.

Dyrektor L.Maksalon proponuJe pwolanle konisJl uehralodawczeJ

w skladrktóreJ vchodz4: p.Danuta Porgbska-Flanla¡arp.E\ra Ptaszulkt

KgBT,Szlachta.

Ad.A. Sprawg przedszkqli znajduJqeyeh slg na terenle niast

przedstawll.a p.wlzytator od przedszkoli p.Skowronek.

Aktualnie funkcJonuJe 15 przedszkoLl ¡r tyn I na teresie nlastardo

których uczeszcza 678 d.zlecl.Rada Pedagogiczaa Llczy 61 oséb na

pelnyn etacler6 oeób na r:rlople zdrowotnyarl osoba na urlopie naele-

rzyúskin
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Wszyscy maJq odpowlednle k¡¡alif ikacje zar¡rodowerw tym jest 9 osób

z wyksztal.cenien nagisterski¡n.0d ubleglego roku rodzice pokrywajq

stawkq dzienn4 2ywienlow4 srednio 215 -4 tys.z lotych.

w teJ chwi1l grupy przedszkolne sq mn.lejsze.Qptymalna grupa powinne

;-iczyó 10 osÉb.34 prz¡>adkf nie przysylania dzieei do przedszkolat

gdy¿ znacznás jest stawka d.zlenna. fuganizowana jest pomÓc dla tych'

którzy nle sq w stanie zaplació kosztów za utrzynanle.Na okolo 4OO

d.zieci ,6O Jest objqte pomocq z Oérodka Ponocy SpoleczneJ r,v kwocie

2  tys .z? .  na  osobg dz fenn le '  \
1g¿stQpnle p.wlzytator zreferowala zebranyn wartlnkf 1okalowe, sanlta:

no-hlgienlczne w poszczegó1nych przedszkolaeh.

Od 1 stycznla 1991 rokr¡ nastqpi przekazanle przedszkoli pod' eanorzi

Odd.zialy przedszkolne w szkolaeh nle przechodzq pod'gestig saBorzqt

Dyrektor.l.Maksalon powledzialráe nie na jeszcze JasnoÉci rW'Jaki

sposób bedg finansowane przedszkola p?zez sanorz'qd.Nad.zér i prewad:

-nle adnlnlstracyJne Jest w gesti i wydzialu o&riaty.

Sanorzqd, v ngÉ1 porozunfenia z Ivtlnisterarem Oswiaty -Ela tr gestll t:

-ko nadzór pedagoglczPY.

4 d . 5 . W sprawle wy¡roczynlnr zinowego dzlecl t nlodzieiy

zaproponowano!
dyrektorzy szkó] maJq obowiqzek udostqpnié sale glnnastyczne i kon

¡luterowe rnalety zorganizowaó rekreacjq mlodzieáYr zobowiqzaé nauezy

ciell wychowanta flzyczneg@ do przygotowania lodovlsk I zapevnieni

oplekirw szkotraeh nlejskloh$ L0rliceun Zawodow5m -zorganizowaé lnp

-zy lodoue.Naleáy zapewaló ponoe straZy poá¡raeJ w przygotowaniu

pnnktów uprawlan ia ?.yirwi arstwa.
P. Pacanowsk{ yysyunql propozycJQ wykorzyeta¡,rla zsleru na zrobienle

Lodowiska dla ulasta.Iaprezy kr¡1turalne bqdq te| gtzygotovywaly

MleJakl Doa KuLtnry I Dou'Kultury trRekofdtf.Bedq wyÉnietlane fiLny

wldeo w parafli ks.?.SzLachty.IstnieJe nsállroÉé przewoCtr dzieeÍ

l ul,odzleZ¡i do Chqclnrna sankin.W szksle nr l bed4 odbywaé siq

Beeze koszykówklr4r 'l-tarr¡leJ pins:ponga i pllka rQeznalaa haLi

L0rnr 5-nlnl pllka no2nardeáa pllka aoána na haLl W/. ¡

Kalda szkola noáe zorganizovaé 1 ku1le;Obiekty {portowe na terenle

sriasta pozoetabrtaJq vlele da |yezenla -'brah Lódsslekarbasenu, Ea1

aportowych.
Dyrektor L. Makgelon zaproPoll@vtal zorganlzeralsle

sportowl I rekreacJl. PropozycJa zoqgantzsranla

aportorl I rekreaeJl w dnlaeh 11 -15.II.1991 tte

Haleáy. porozpawLaó z zakladanl praey w sprawie Ilogoey w

raniu lodowf sk, it¡l.Naleüy pewolaé Koaltet Organizqeyiny

seJnfku poénri€cone

seJalktr poÉriqcona

3of$aru"zo1

,do hi,óreg
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z aproponowano nastqpuiqce osoby ; ks. T. Sz1achta, R. Pacanowski, d'yr'

L . Maksal on, dyr. L Brz ez iús kl r p . R. Ci e ókO tP,H.l-azarc zyk, p.lf . Kal inin t

p .  M.Gradrp .L .  P f  e i rasrp .H.  Micha lsk l  rp ,R.Ba l iúsk i  rP .J .K lapc ia rp .w.  Tabo '

rek .

Spotkanle g?upy zal.o|ycielskieJ odbgdzie slq dnia 27.Xfl.br. o godz'

1  O- teJ .
Na tym posledzenie zakoúczono.

F¡rotokóf owalá:

Ewa Ptasznik

hzewodniczqcY Komisji
f

"udwik Maksalon


